
Referat forældrerådsmøde Børnehuset Brolæggervej d. 19/6-23  

Mødeleder: Kristina Pedersen (mor til Malthe P Gr A) 

Referent Vibeke Skovsgaard Thomsen  

Tilstede:  

Nikoline Thorvald (mor til William i vuggestuen) 

Kristina Pedersen (mor til Malthe P Gr A) 

Heidi Christensen (mor til Karla Blå og Alfred Råd stue) 

Line Andreasen (mor til Nexus gr A og Jaina gr B) 

Vibeke Skovsgaard Thomsen pædagogisk leder 

Afbud:  

Kristinna Thorø (mor til Conrad rød og Bertram blå stue) 

Nyt fra bestyrelsen 

• Bestyrelsen ønsker feedback fra 
forældrerådet omkring Sampasning ved 
pædagogiske dag-  

Efter drøftelse er status at forældrerådet er 
meget tilfredse med dem måde det fungere på 
nu ved at vi har sampasning på Brolæggervej 
2. Det faste personale åbner og lukker og 
resten af dagen er dækket at vikar. Vibeke gør 
opmærksom på, at der tidligere har været 
kæmpe positiv opbakning fra forældre 
omkring disse dage. Det er meget få børn der 
har været tilmeldt.  

  

Arbejdsdag og efterfølgende spis sammen den 
25 aug.23  

Vibeke gennemgår arbejdsopgaver 
samt hvad personalet ønsker at få lavet 
på arbejdsdagen. 
Arbejdsdagen starter kl 13. 
Kl. ca. 14.30 er der kaffe på kanden og 
fælles kage i bålhuset på marken. 
Nikoline og Heidi bager kage, men vil 
ligeledes bede om hjælp til et par 
ekstra kager.  
Kristina arbejder med at finde en god 
pris på noget aftensmad.. 
Vibeke taler med Leif om et evt. 
madhold i hans køkken til at lave 
tilbehør. 
Vibeke laver indbydelse og sparrer med 
Line omkring det. Fristen på 
tilbagemelding bliver den 9-8-23 



Vibeke lægger datoen ud på Aula 
allerede nu. 
Nikoline har oprette en Mobil Box til 
indbetaling til mad.  
Nikoline holder styr på tilmeldinger. 

   

Andet:  
• Forældrerådet bringer ønsket om 

fotografering i børnehavn op.  
 
 
 
 
 
 

• Bestyrelsens møde i november 
 
 
 
 
 
 

• Næste møde er den 12 sep. 2023 kl. 16 
 

 

• Forældrerådet undersøger om det er 
muligt at få en fotograf ud i 
børnehaven og tage billeder af hver 
enkelt barn. Institutionen har ingen 
forpligtelser hverken økonomiske eller i 
forhold til personaleudgifter. 

 

• Nikoline fortæller at bestyrelsen 
afholder møde på Brolæggervej den 7 
nov. 

 

 

 

 


